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z I f  posiedzenia XXIX sesJi  Rady MieJskiej  w Jqdrzejowle odbytej
w dniu 26 wrzeÉnia 1992 roku o godz.9-tej w sali Urzqd.u Rejonowego
w Jqdrze jovi ie.

Porzqdek obrad:

c.d. norzEdku obrad z sesji w dniu 25 wrzeénia 1992 roku-punkty
porzqdku nÍe rozpatr tone przez Radq,
Przewodniczqcy Rady wnoslraby na dzis le jszym posiedzeniu Rady
rozpatrzyó pkt.20 proponowanego porzEdku obrad poprzedzajqc wizjq
lokalnq oraz pkt .23 i  26 r tUroczystoÉci  doZynkoweft .
Rada jednogloÉnie przyjqla wniosek Przewodnicz4cego Rady.

20.rnforrnacja o wykonaniu uchwa?y R.ady I\. iejskiej w Jqdrzejowie
nr XXV/14O/gZ w sprawie ponownego roz!üa2enia arguaentów przecilr¡-
n ików budowy obwodnicy miejskieJ wedlug wersj i  I f .

2J.hoblemy rolnictwa na terenie miasta i  gminy.
26.UroczystoÉci  do2ynkowe.

f f  pos iedzen ie  XXfX ses j i  R .ady  Mie jsk ie j
w Jqdrzejotr' ie otwiera Przewodniczqcy Rady Miejskiej t/ Jgdrzejowie
-Tadeusz  La to .
Stwierdzar?e na stan 28 radnych obecnych jest 20 raCnych rco stano-
wi 71 ,4 9./".
Jest to quorun pra!/omocne do podejnowania uchwal.
Frzewodnlcz4cy Rady powital radnychrgoÉci zaproszonych i przybylych
n a  q o q ' i o

v v v L / y .

i t iastgpnie radni  i  osoby zainteresowane udal i  s ie na pj"askiraby

dokonaó przegladu terenów proponowanych do przebÍegt-r trasy obwodowej
Po powrocie z wiz j i  lokalnej  Przewod"niczqcy Rady udziel l l  g losu
p. Jackoltri Bojarowiczowi dyrektorowi DODP Kj.el_ce.
Dyrektor Bojarowicz w swoim wystqpieniu podkreÉ1i l r2e mimo
podJqcia uchwaly 3.ady w omawianeJ sprawie wyszllémy zainteresowanym
naprzeciwr jako,2e anal iza poróv\ ,nawcza miala byé, a nie zostala
zrob i ,ona.Na dz is ie jsze j  w lz j i  m ieszkaúcy  P iasków pokaza l i  m ie jsce ,
którym ich zdaniem ta obwodnica powinna przebiegaé.Z\o|y l  d.eklaracjq
roznowy z wszystkin: i  wlaÉcic ie lami gfuntówrdojscie do porozumienia,
aby  c l  ludz ie  n ie  czu l i  s i€  oszukan l .
Przewoclniczacy Rady zapoznal R.adq z pismern wojewody KÍeleckie$o
w przedniotowej sprawi_e.
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Nastqpnie poinformowalr2e jesienia 1990 roku Kieror,rnik Biura Projek-

tów z tr{arszai{f poinformowa} na naradzie organizowanej w sprawie

obwodnlcyr|e bqda opracowane ffl wersje przebiegu trasy obwodowej

i  na teJ podsta'" ' ie napisal  p ismo do p.Konleczyúsklego jako zaintereso.

wanego o I f f  wersjach. I lastqpnie Wiceprzewodni czqcy t tadY G.Siewiorek

odczytal  i ladzie pismo zafnteresowanych mieszkaúców z Jqdrzejowa

i Piaslrów skierowane do Rady Miejskiej  Cotyczqce przebiegu obwodnicy.

/p ismo w zaT4czeniu do protokóLu/.

P.l4.Konieczyriski prosit Przewodnicza-cego Rady o zryoznanie z uwagami

ni  eszkaúców wsi  Piaski  i  Borki  w tej  sprawie z odbytego spotkania.

Frzewod.niezeey i lady przedstawi l  stanowisko mieszkat 'cór,u zajgte na

w/w spotkaniu.

Surmistrz:na zebranÍu tym padly pytania przez czyie konkretnie

qrunty ta obwodnica ma przebiegaó.Nie dysponowalem wówczas takim

mater ia lem.W na j r r :n ie  j szym s topn iu  p rzeb iega przez  w ieé  P iask i ,

na ton ias t  w w iqkszoéc i  p rzeb iega przez  Jqdrze iów.  
a . i j

Pan Nowakowsk i .  - r re res  PSL:á1e s ie  s ta?or2e pañs two ' 'by1 iÉc ie  na  mie j -

scu  przed pod jqc iem uchwaly .Pros i l  o  odczy tan ie  p ro tokó}u  roboczego

z teqo spotkan ia .  Úc ia21 iwoéc i  na  P iaskach jes t  v ; ie le .  r ' ¡ ie  sz tuka

zatw ierdz ió  decyz jq ra le  poko len ia  bqdq odczuwaé ie ;  sku tk i .

F .adny  St . tsaraÉsk i :pod jq l iÉrcy  juZ  w te j  sprawie  uchwa?Q tczY zos ta la

r :  chy lona.
Frzer ' ¡odniczecy F.ady :nie zostala uchylona, zostala podiqta zgodnie

z pralven.

R.adny  K.Grabowsk i :  ten  pro¡ek t rk tó ry  dz is ia j  zos ta?  wskazany

na jbardz Íe j  ^y  odpowiada l .

S tawla  vmiosek  o  uchy len ie  poprzedn ie j  uchwaly  1  pod j tc ie  nowej

zlecajqc opracowanie kolejnej  wersj i  projektu przebiegu obwodowej.

Burr istrz:  wchodzirny w mater iq prawna. Podjql i  Ény uchvralq w sprawie

zn ian  w p lan ie  p rzes t rzennego zagospodarov¡an ia  n ias ta  i  gn iny
t  a {n rya  iÁr . '  i iT i  a  jes t  rno2 l - iwe je j  uchy len ie .  i ' J  ka2dym momenc ie  dz ia lan j .ae r  '  ¡  w i  u

uchr^, 'a?a r r :s i  obowi  a,zyvtaó.

R.adny K.Grabowski  :zn ien i l1  Érny poprzedni  p lanrd laczego teraz n ie

noZemy.

Burr r is t rz  ponownie ' ,üy jasnia.Wówczys is tn ia l  p lan jako prawo.

Jeé11 chodzi  o  zmiany w p lanie obowÍqzuje ca la procedurarktóra musi

byó  spe?n iona r

Radny  K .ú rabov ¡sk i :  n ie  uchy laó  uchwa ly ,a1e  z lec ió  op racowan ie  zm ian

pro je l<tu.

F .adny  ' o ¡ .1 tpÉn ie rz i  wyda je  r i  s i g r2e  s t ron ¡ r  pope?n i?y  pe rv ien  bZad .

Czas by l  na toraby wszystko naprar ,nr ió .Fro jekt  by? uchwalony dawnot

w ie l t i ch ' z rc ian  do  tego  p lanu  n ie  l , ,T r i eé1 i f t ny ,
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Teraz  to  poc iagn ie  kosz t rk to  za  ta  n :a  p lac ió .Trasa s iq  wyd l .uZy  i  to

trzeba wzie,Éó pod uwagq.

F ' . I ' l .Kon ieczyúsk i :  chc ia len  ty lko  spros towaó ,n ie  obudz i l - i  Émy s iQ

terazrplan faktycznie byl  wytoZony do wgladu rnieszka" 'ców.Uwagi byly

wn ies ione.Odpowiedá dop iero  dos ta l i  r ímy po  za tw ierd ;en iu  p ro j rk tu .

)awno by s iq spravia skoúczyla dgybyscle chciel i  nas zrozumieérnie

bytoby tego nroblernu.Cala sala ludzi  obecnych na zebraniu w Piaskach
byZa Drzec i r ,ma tak iemu opracowan iu  p ro jek tu ,D laczego s iq  up ie raó ,

skoro ¡est  p lac ro?zez który mogtaby przeblegaó obwodnica i  te

t e r e n v  o d d a l i b y É 6 y r s k o r o  C a l - i é m y  o o d  k a p l - i c q r d o m  l u d o w y . T o  j e s t

rob ione na  la ta  i  n igdy  s ig  n ie  odwróc l .R .ozpat rze ie  to  ob iek tywn ie .
7wráai}  s{c r is FrzetvoCnicza-cego Rady o zdjqcie tego punktu z porza-dkue r Y ¡  v v ¿ ¿  

" ¿ \

obrad .

Przer , toc ln iczacy Rady:  n ie  zdeJr iemy z y :orze,dku obrad , ty lko zwróc imy

siQ o Donoume opracowanie pro jektu.

Dy :  ek to r  B -o ia rowícz :  pan  Kon ieczy r i sk i  podd .a?  s iq  emoc jom.

Nanr  n ie  za le?y ne tymraby dawaó kon:ué pracqrn ie mamy 2adnego in teresu

aby napQr) .zaé konuÉ robotq.Prace z lecany w drosze orzetargu.
r , ' , ¡ers  ja  zaprezentowana p?zez rn ieszkanców Piask i  b€dzie d?:u lsza,

, re2e1 i  chodz i  o  z lecen ie  p roJek tu  ,R .ada  moe2e  z lecaé rchodz i  o  budZe t .

l l i e  chc ia lbym ,aby  podJaó  decyz jq rk tó ra  znowu  n ie  odpow iada laby
P  i  a  q ' k n m

i \ v ¡ ¡ ¡ .

Burrnistrz:  d la mnie gló ' r rnyrn czynnlk iem jest  vry lecznie interes k i lku

osób, a takle prywatne interesy bqda istnieé zawsze w ka2dej  wersj l .

Na 1 iÉc ie  p ro tes tu  sa  na?o le tn i .e  dz iec l .Jak  s iq  dz ié  dowÍaduJemy

z protestu ludzle podpisywal i  n ie wledzac co podpisuj4rwykorzystane

to bylo dla partykularnych ce1ów.Ludzie c i  by11 nanipulowani.

l l yé1qr2e n ie  powinn iÉmy daé sob ie  nyd l ió  oczu.

P.Nowakov¡ski  prosl? o wzlqcie pod uwagq tak2e f  war iantu na proébq

n" ieszkaúców wsi  Piaskl .  RujnuJemy 19 gospodarstw, zmniejszamy dobybek

lrodukcyjny.
I r { .Kon leczyúsk i :  p rzede wszys tk im sa  za in te resowan i  mieszkancy

Piaskówrponiewa2 Jest ju2 tam przepompownia roczyszczalnia Écieków,

Jest nieprawdd¡íe ktoÉ kimé rnanipulowaZ.Je2el l  byl i  manipulowani

to  p tzez  tych  co  sq  za in te resowan i raby  by lo  takra  n ie  inacze j .
h 'szyscy wspólnie powinniÉmy byó zJednoczeni  przeciwko tenuraby nas

n ie  t ru to .Odnoén ie  zan ieczyszczen ia  Érodowiska  wy jaén ien ia  udz ie la
Kierorryr:ik Wydzialu Budob,'nictwarUrbanistyki i Architektury p.KamÍonka:

z1ecj . l iÉmy opracowanie ekspertyzy.Vlys?.al iÉmy ofert€ do 10 specjal i -

zuJqcych slq firm w kraJu.l lybrallémy rzeczozr.awcq i ' i inistra z Gdariska,
pon iewa2.  to  by lo  d la  nas  na jkorzys tn ie jsze .
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Rzeczoznawca powiedzial  mir2e strefa wokó? oczyszczalni  Écieków

zostanie odporviednio uksztal towana.

3,adny St.Barañskl .  :  jeZel iby przebiega?a obwodnica wedlug zaToLer i '

fV  wersJ l rczy  Jes t  p rzedzkoda.Proszq wy jaÉn ió  rn i rd laczego z  obrze2a

Piasków przesuwa siQ obwocni-cq w érodek wsi .Jestem zdaniaraby

obwodn ica  b ieg la  poza n ias tenra le  wedt rug  mnie  jes t  tu  coÉ n ie

w porzq.dkurprzesuwanie t rasy z obrze|y wsi  w je j  érodek.Jest to dla

nn ie  n iezrozumia?e.
Dyrektor Bojarov,' icz..Tazmawialem na ten temat z '*ojewodq Ploskonkq.

StwierdziZr2e r . :chwaly Rady nie mo2e podwa2yó.

Froponowana wersja przebiegu obwodnicy spowoduje zabranie wiqcej

gruntu.\,/ momencie wybudowania obwodni.cy tego typu droga powoduje

zmníejszenie halasu i  zapewni bezpieczeústwo.

Pros i l raby  te  aspek ty  wz laéé pod uwagQ.

R.adna B.Koc iszewska- l fus ia } :n le  dz i 'w Íq  s iq  mieszkaúcom P iasków'

Tor2e P iask i  wyna laz ly  mieJsce ,edz ie  jes t  na j rnn ie jsze  obc iq2en ie

ruchu to jest  s luszne.Ja osobiÉcie popleram sprawe mieszkar iców wsi

P iask l .N ie  r ie l iÉmy w iz j l  i  ca ty  czas  chcemy obwodn icq  wepchnqó

w  n i a s t o .

Przewodniczacy F,ady: nie jest  to wina Urzqdurani  Radyrale dyrekcj i t

która projektov¡ala ta t rasq,Podejmi jmy sensoldt : la decyzjq.Zastanówmy

siQ czy ten projekt  zatwierdzlmy ¡czy poprosj .my wyl<onawców o sporzq-

d.zenie no'"vej  wersj i .Podejdámy do sprawy obiektywnle i  rozsqdnie.

Chodzi  tu o sprawy l -udzi  i  interes rniasta.

Rad.ny K.ürabov¡skl  stawia wniosek o znianq lokal izaci i  obwodnicy

i  jeJ  p rzepro jek towan ie .

Radny L.Maksalon:przede wszystkj .m rnusimy reprezentowaó interes

n ieszkaúców.Dz iw iq  s iq  bardzor |e  po  opracowan iu  t rzech wers j i  n ie

wz ie to  pod uwagq loka l i zac j i  wskazane j  p "zez  mieszkaúców ws i  P iask i .

i ' ln j  osek radnego Grabowskiego jest  zasadny.Kto za to wszystko zaplaci

Za in te resowany przyby ty  na  -qes  jq : i le  bqda ko 'qz towaó w iaduk ty r i le

wiqcej r.4yburzy siq budynków.Prosi o uwzglqdnienie tych arf¡.rmentów

i zalatwienie w inny sposób.
ly rek tor  Bo ja rowicz :  p ro jek tu je  s iq  perspek tywiczn ie .S l imak i  sq  n ie

ty lko  w r ,vers j i  d . rug ie j ra le  w ka2de j  z  wers i l . t v  wers j i  au tos t rado le j

te |  sa  rugz?yrnawet  o  1  wezeT w iece i .

O i le ja soble przypomi-namrpierwszir  spór to byt  miqdzy war iante¡n

I  i  I I .O,. , racujemy wersjq lV. l ' {an obawqr2e nie b€dzie to po rnyél i

n i - e s z k a ú c ó w  r k t ó r z y  t u  s i e d z a .
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Burrnistrz:by?oby rno2e najwygodnieJ,  abY ulec wszytskimrktórzy gloÉno

krzyczq.Lecz gdybyémy jako radni mie11 kierowaé sig w swych decy-

z jach takirnl  kryter iami,  to wówczas wyborcy rniel iby prawo powiedzieé,

2e i . Ie spelniamy swoje obowiqzkl .

Twierdzenier2e Rada uchwal i la takq ,  a nie lnna wersjq przebiegu

obwodnicy"bo slq ktoé upar?t t  jest  k lamstwem.Ka2de miasto na zachodzie

b iJe  s ie  o  to raby  au tos t rada przeb iegata  jak  na jb l i2eJ  mj .as ta .Je2e l i

odsunieny obwodnicq v/  miejsce dzis la jwskazanerbqdzie to krzywdz1ce

d1a dz is iq tków ro ln ikówrbqdz ie  to  k rzywdzqce d la  ca lego mias ta

i obecne j RadzÍe nlkt tego 1¡I przyszloÉcl nie wybaQ,z!:

Przewodnicz4cy Rady proponowal zobowl4zaé dyrekcjg DODP do opracowa-

nia kolejnej  wersj i  obwodnicy.Byó mo2e okaíe s i€rLe ta kolejna

w e r s j a  n i e  b q d z i e  p r z y i E t a .

Radny St.Baraúski  pyta czy jest  prawdqr2e ta proponowana wersja

bQdzj .e przebiegaó przez cmentarz 2ydowski  .

Przewodnicz4cy Rady :nie jest prawdq.

R.adny 14. i4uémierz prosi t  dyrektora Bojarowicza o podanie kosztów

przeproJektowani a obwod.nicY.

Dyrektor BoJarowi:e:ka2dy proJekt kosztuje.Podjqtq dzié uchwalq

wykonamy, je2e1i  bqdziemy mlel i  Érodki . I r lapewno n1e bqdzie to w tym

rokura le  w roku  nas t€pnym.Pat rzqc  na  to  in2yn ie rsk im ok iem jes tem

przekonany rae bedq wyrzucone pieniq¿2s. l lynik bqdzie niewiele ró2niqc)

s lQ od  obecnegora  wszys tko  przesun ie  s i€  w czas ie .

R.ad.ny K.Grabov¡ski :protestuJq przed takim ukierunkdí¡aniem Rady przed

gZosowaniem,

Dyrektor Bojarowi.cz: ia nle chq na nikogo W?ywaó.
Frzewodnicz4cy R.ady :zdajemy sobie sprawqr2e nie bqdzie to wykonywa-

ne od zaraz.

Radny W.KuémÍerz proponuje przed glosowaniem 5-cio minutoh/q przerwe'

Sekretarz obrad przed.stawia Radzie wniosek zgToszony przez radnego

K.Grabowskiego w brzmieniu;  t rDokonaó anal izy porównawczej  war iantowe-

go przebiegu obwodowej w ciqgu drogi ekspresoweJ nr 7 o propozyciA

przedstawionq przez mieszkañców rrr-* i  Piaskl ' r .

Radny G.Leksa wnoslraby na tym planie byly naniesione budynki .

R.ada 15 glosami przy 4 g?osach przeciw przyjqla powyZszy wniosek.
trzewodnicz4cy obrad ogtasza 5-cio minutowq przerwe.

il 'znowienie obrad.

Ad-,23. Referat  dctyczacy tego punktu wyglasza G.Leksa-

Zastqpca Przewodniczqcego Komisj i  Rolnictwa i  Leénictwa.

/referat w zaT4czeniu do protokóLu/.
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i.ar- ina B.R.ogulska zwróci la s lq do Burmist tza o informaciq dotyczqcq

ro ln i  c t r^ ¡a  eko log icznego.

Burmistrz przedstawia informacJqrmówi o odbytyrn spotkaniu rv tym

z a k r e s i e .

A d . 2 6 .
Na rqce Frzev¡odniczacego R.ady iBurr , i  s t rza zTozono

bochen  ch leba  z  tego rocznych  zb io rów i  w rqczono  w ieáce  Co2ynkowe .

7.  ko le i  z  okol icznoÉciowym programem wystEpi l

r , lodz ie2ov"y zespó}  ludowy z Jas ionny.

O  g o d z . 1 5 - t e j  z a n k n i g t o  i I  p o s i e C z e n i e  ) f i I X  s e s j i .

NastEpn ie  odby to  u roczys toÉc i  do2ynkowe.

Sekretarz opradz

*rfu''É,
Janusz 

/^tl"

Frzewodnrcfqcy

Rady li{ ie jski e/Lw" lqarzejowie
: / 'r . '

Taigfsz Lato


